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Abstract (en)
A sports shoe, in particular a football boot, with an outsole (2) made of elastically flexible material and with studs which are formed directly on
the outsole and the lower part (4) of which is in one piece with the outsole (2), and in which, between the lower part (4) and the outsole (2), an
elastically pressure-deformable annular member (6) is arranged. The lower part (4) is only connected to the outsole (2) via a thin connecting shaft
(5) so that, in spite of the use of a relatively wear-resistant and thus hard sole material, the flexibility of the annular member (6) can have its effect
(Fig. 2). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Sportschuh, insbesondere Fußballschuh, mit einer Laufsohle (2) aus elastisch biegbarem Werkstoff und mit an der Laufsohle direkt angeformten
Nocken, deren Unterteil (4) mit der Laufsohle (2) einstückig ist und bei der zwischen dem Unterteil (4) und der Laufsohle (2) ein elastisch
druckverformbarer Ringkörper (6) angeordnet ist. Der Unterteil (4) ist nur über einen dünnen Verbindungsschaft (5) mit der Laufsohle (2) verbunden,
so daß trotz Verwendung eines verhältnismässig verschleißfesten und daher harten Sohlenmaterials die Nachgiebigkeit des Ringkörpers (6) zur
Wirkung kommen kann (Fig. 2).
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